
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 136 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 24. november 2006 
 

Spørgsmål 136: 
"Ministeren bedes oplyse, hvor mange henvendelser ministeren har fået 

gennem det seneste halvandet år fra Kræftens Bekæmpelse vedrørende 

ventetiderne på strålebehandling, og herunder redegøre for indholdet af 

henvendelserne." 

 

Svar: 
Det kan oplyses, at Indenrigs- og Sundhedsministeriet i den pågældende 

periode har modtaget 3 henvendelser fra Kræftens Bekæmpelse, der berø-

rer bl.a. strålebehandling. 

 

I det følgende redegøres kort herfor: 

 

• Brev af 17. januar 2006: Invitation fra Kræftens Bekæmpelse til konfe-

rence om ”Kræftbehandling i Danmark på højeste internationale niveau 

– Hvordan? Et af punkterne i programmet vedrører strålebehandling.  

• Brev af 19. maj 2006: Anbefaling af driftsområder, herunder strålebe-

handling, der får høj prioritet i forhandlinger mellem regeringen, regio-

nerne og kommunerne vedrørende de økonomiske rammer for 2007. 

• Brev af 22. november 2006: Forslag til etablering af en informationsen-

hed / et call center, hvor kræftpatienterne, læger og sygehuse kan få 

den nødvendige information om relevante behandlingsmuligheder for 

kræftsygdomme i Danmark og udlandet. 
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